

Title (en)

Grip for the fitting of elements, in particular furniture elements.

Title (de)

Griff zum Beschlagen von Teilen, insbesondere Möbelteilen.

Title (fr)

Poignée pour la garniture d'éléments, en particulier d'éléments de meubles.

Publication

**EP 0013384 A2 19800723 (DE)**

Application

**EP 79105245 A 19791218**

Priority

DE 2856174 A 19781227

Abstract (en)

The grip consists of a U-shaped bar which can be attached via limbs to one part, specifically in such a way that at least one substructure (4, 30) is provided between the bar (3, 21) and the part (2) and this substructure is attached at least in the region of the limbs (7, 8 or 24-26) between said bar and the part and each limb of the bar can be connected positively to the substructure, and said substructure can also be attached to the part together with the limb assigned to it. <IMAGE>

Abstract (de)

Griff zum Beschlagen von Teilen, insbesondere Möbelteilen, bestehend aus einem U-förmig ausgeführten Bügel, der über Schenkel an einem Teil befestigbar ist, und zwar in der Art, daß zwischen dem Bügel (3, 21) und dem Teil (2) mindestens ein Unterbau (4, 30) vorgesehen ist und dieser Unterbau mindestens im Bereich der Schenkel (7, 8 bzw. 24-26) zwischen diesem Bügel und dem Teil angebracht sowie jeder Schenke des Bügels mit dem Unterbau formschlußig verbindbar, wie auch dieser Unterbau zusammen mit dem ihm zugeordneten Schnenkel am Teil befestigbar ist.

IPC 1-7

**A47B 95/02**

IPC 8 full level

**A47B 95/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47B 95/02** (2013.01)

Cited by

CN108222661A; GB2264861A

Designated contracting state (EPC)

AT GB SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0013384 A2 19800723; EP 0013384 A3 19810107; DE 2856174 A1 19800710**

DOCDB simple family (application)

**EP 79105245 A 19791218; DE 2856174 A 19781227**